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BALI LIGHT KIT 
SKU# 210654-LT, 210655-LT 

Rated Voltage 220-240V~ 50Hz  

To ensure correct function and safety, please read and follow all instructions carefully before using the product. Please 
keep instructions for future reference.  

Warranty 

• Warranty will be void if there is any damage due to improper usage or modification to the fitting. 
• IN EUROPE – If you are a European customer please contact the retail outlet where the light kit was purchased 

for warranty service. 
Installation requirements 

• Electrical installation should be performed by a qualified licensed electrician 

• Do not exceed the maximum wattage rating.  

• This product is suitable for indoor use only. 
• Take care not to pull any electrical wires during unpacking as this may damage the connection.  

Installation directions 

1. Remove all packaging material from the product. 
• NOTE: The GX53 lamp is not included in the light kit, the GX53 lamp is sold separately.  

• Remove the lamp shade from the light kit. 
• install the GX53 lamp onto socket. Install the lamp shade back onto the light kit. 

                      

• Connect the wires of light kit to the fan assembly via the quick connector.  

• Install the light kit on the fan assembly then secure it by turning clockwise. 

 

Specifications 

SKU # 210654-LT 210655-LT 

Rated Voltage 220-240V~ 50Hz 

Rated Wattage Max.18W  

Lamp Holder GX53 

Weight 0.9kg 

Dimensions H:85mm Dia:228.4mm  
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BALI BELEUCHTUNGSSET 

SKU# 210654-LT, 210655-LT 

Nennspannung 220-240 V~ 50 Hz  

Lesen und befolgen Sie bitte sorgfältig alle Anleitungen, bevor Sie das Produkt benutzen, um eine einwandfreie Funktion 

und Sicherheit beim Gebrauch zu gewährleisten. Bitte bewahren Sie die Anleitungen zum Nachlesen auf.  

Garantie 
• Die Garantie verliert ihre Gültigkeit, wenn Beschädigungen aufgrund unsachgemäßer Benutzung oder 

Änderungen am Beleuchtungskörper verursacht werden. 

• IN EUROPA – Wenn Sie ein europäischer Kunde sind, wenden Sie sich bitte an das Geschäft, indem das 

Lampenset gekauft wurde, um Garantieleistungen in Anspruch zu nehmen. 

Installationsanforderungen 
• Elektroinstallationsarbeiten müssen von einem ausgebildeten Elektriker ausgeführt werden. 

• Die maximale Nennleistung darf nicht überschritten werden.  

• Dieses Produkt ist nur für den Gebrauch in Innenbereichen geeignet. 

• Achten Sie darauf, beim Auspacken nicht an den elektrischen Kabeln zu ziehen, da dies die Verbindungen 

beschädigen könnte.  

Installationsanleitung 
1. Entfernen Sie sämtliches Verpackungsmaterial von dem Produkt. 

• HINWEIS: Die GX53-Lampe ist nicht im Lieferumfang des Beleuchtungssets enthalten, sondern separat erhältlich.  

• Entfernen Sie den Lampenschirm vom Beleuchtungsset. 

• Setzen Sie die GX53-Lampe in die Fassung ein. Befestigen Sie den Lampenschirm wieder auf dem Beleuchtungsset. 

                      

• Schließen Sie die Kabel des Beleuchtungssets mit der Schnellkupplung am Ventilator an  

• Halten Sie das Beleuchtungsset vor den Ventilator und drehen Sie es im Uhrzeigersinn fest. 

 

Technische Daten 
SKU# 210654-LT 210655-LT 

Nennspannung 220-240 V~ 50 Hz 

Nennleistung Max. 18 W  

Lampenfassung GX53 

Gewicht 0,9 kg 

Maße H: 85 mm Durchmesser: 228,4 mm  


